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https://www.100test.com/kao_ti2020/212/2021_2022_84_E5_98_89

_E9_87_8C_c107_212810.htm 首先谢谢各位tigtag的网友。我的

材料都是自己准备的，昨天是9点左右进去的，10号，男，白

人，短发，说话比较清楚，虽然隔着玻璃，但是听起来不费

力。我觉得他是看了材料的，因为他问我的问题都是我反复

琢磨过的、有问题的地方。以下是昨天的大致情况（不好意

思，很多问题我记不住了，挑重要的说说吧）。进去后没有

什么废话，连good morning都省了，直接就问：why are you

going to UK?然后就问我为什么没有英语成绩？我说因为非典

，但是我申请了语言学校，并且准备在那边考雅思。接着问

我为什么转专业（我原来学的是力学，过去学CS）？我说我

毕业后就一直从事计算机，已经有3年了；希望读个MSC会对

升职有帮助，blabla⋯⋯然后又问毕业后3年有没有上过课？

我说没有。最后问我的资金问题（其实是没有问题的，我的

存款23W，但是公司开的证明上面没有打我的收入总数，可

恶的鬼子连简单的加法都不会，恁说我的证明上面的数和存

款不符。气死了）.最后叫我出去等，几分钟后进去给了我拒

签信。下面是拒签的理由：However, I am not satisfied, on the

balace of probabilities, that you meet the requirements of paragraph

57, in particular:You are able and intend to follow the courseYou are

able to meet the costs and maintain and accommodate yourself

without recourse to employment or public fundsBECAUSEYour

acceptance on the course is conditional on your proficiency in

English and you have taken no recognised English language



evaluation test nor have you sought to improve your English here

and I am not satisfied that you will accepted on your proposed

course.The cost of your tuition, maintenance and accommodation is

to be borne by yourself. You sate you have saved 231,000 RMB over

the last 3 years, but your letter of employment shows you have been

earning less than this amount and you can provide no evidence of

any additional income. Therefore I am not satisfied, on the balace of

probabilities, that you are able to meet the cost of the course and

maintain and accommodate yourself without recourse to

employment or public funds.Your proposed course of study is

unrealistic because it is inconsistent with your previous pattern of

study and employment. You have failed to undertake any studies for

the last 3 years, and previous to that you studied engineering you

have not been able to give me a credible explanation for this change

of direction or an explanation for your lack of commitment to your

studies, as such I am not satisfied you are a genuine student.那天好

象签过率比较低，我是9点左右进去的，我前面大概有10来个

，加我有4、5个被拒。song-bxnbsp； 100Test 下载频道开通，

各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


